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Szánhú zó kutyák bemutatója a Tisza-parton
Felejthetetlen élményben volt részük a községünk állatbarát polgárainak, a felnőtteknek, de főként a gyerekeknek május 2-án a 

strandon rendezett majálison, amikor a törökkanizsai Sleddog Sport Klub délután 5 órakor vetítéssel és előadással egybekötve be-
mutatta szibériai husky szánhúzó kutyáikat. A különlegesen szép és rendkívüli vonzó, békés természetű „nevetős” ábrázatú közepes 
termetű és farkas – vagy ezüstszürke bundájú, barna vagy kék, kissé keleties metszésű szemmel büszkélkedő kutyák nagyszámú 
érdeklődőt vonzottak maguk közé.

A tulajdonosok: Karl Ágnes és Domonkos László rövid, de tartalmas prezentációt tartottak a szánhúzó kutyákról, a fajtáikról, 
eredetükről (szibériai származás, majd Alaszka és Amerika), népszerűségükről, tulajdonságaikról és alkalmazásukról. Kedves, gyer-
mekszerető természetük miatt a klub megalapítói a gyönyörű ás hűséges kutyusok mellé hívták a kicsiket, hogy megsimogassák, 
megszeretgessék őket, mert azok megbízható játszótársak. A gyerekek nem tudtak betelni a simogatásukkal, a szülők alig győzték 
készíteni a fotókat, a huskyk meg hang nélkül, nyugodtan tűrték, élvezték a simogatást. László a pórázt is levette róluk, és ők ott 
sétáltak körülöttünk. 

Később a fi atal pár a klubról és előzményekről a következőket közölte:
– Magyarországon éltünk, ott kezdtünk foglalkozni ezzel a sporttal. Engem a kutyakiállítás érdekelt, mondta Ágnes, Lászlót meg 

a foci, a futás, meg a bringázás. Kössük össze a kettőt, – gondoltuk – mármint a kutyákat és a futást, kerékpározást. Vettünk egy 
kutyát, majd bővült a szám, négyre. Először kölcsönszánkóval kezdtük a versenyzést, ma már – mint itt is látható – van sajátunk. 
Haza már úgy költöztünk, hogy megvolt a felszerelés és a tapasztalat is. Itthon, Törökkanizsán 2012-ben megalakítottuk a Sleddog 
Sport Klubot, amelynek már húsz tagja van. Magyarkanizsáról Sordje Rebeka, aki ma elhozta a kutyusát a mi három hűséges társunk 
mellé. Betagosodtak még Versecről, Szabadkáról, Apatinból, Kragujevácról és más városokból. Április 6-án itt Magyarkanizsán 
szerveztünk egy sikeres szánhúzó kutyás bemutatót. Célunk e sport és a kutyák megszerettetése, és azok felelősségteljes tartása, 
gondozása. Az említett tavaszi versenyen már rekordszámú husky indult. 

– Melyik az első kutyusotok, mi a jövőkép, és vannak-e támogatók?
– Sajnos, ő már elköltözött az örök hómezőkre, most a legidősebb, Lana – aki elfogadta magától a kekszet – nyolc éves, vele 

kezdtem a versenyt – informált László. Jelenleg négy szánhúzónk van. Tervünk, hogy őszre ismét itt rendezzük a szerbiai versenyt 
a fák között, reméljük sikerül.

– Támogatást a versenyre kaptunk, különben a sajátunkból fedezzük a költségeket, ami nem egyszerű.
Köszönjük ezt a szívderítő élményt, és várjuk az őszi szánhúzó kutyás bemutatót.                Teleki Mária
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